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Vragen van het lid Dibi (GroenLinks)
aan de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
mevrouw Van
Bijsterveldt-Vliegenthart, over het van
school sturen van een gepest meisje.
(Ingezonden 26 september 2008)

1
Kent u het bericht1 dat een leerlinge
van een Oosterhoutse school naar
huis is gestuurd omdat de
schoolleiding vreest voor haar
veiligheid?

2
Hoe vaak komt het voor dat
leerlingen voor hun veiligheid van
school worden gestuurd? Bestaan er
voor dit soort situaties richtlijnen
waaraan schoolbesturen moeten
voldoen? Zo ja, wie houdt precies
toezicht op de naleving van deze
richtlijnen? Zo neen, bent u het met
mij eens dat schoolbesturen moeten
weten hoe te handelen bij uit de hand
gelopen pestgedrag?

3
Wat zijn de effecten van het landelijke
pestbeleid tot nu toe? In hoeverre is
het pestgedrag afgenomen?

4
Kent u de berichten2 over andere van
school gepeste kinderen? Bent u met
mij van mening dat het voorkomen
van dit soort excessen niet alleen de
verantwoordelijkheid van scholen is,
maar ook uw verantwoordelijkheid?
Zo ja, welke maatregelen gaat u

nemen om de veiligheid van ieder
kind te waarborgen? Zo neen,
waarom niet?

5
Vindt u het ook niet principieel
onacceptabel dat slachtoffertjes van
pestgedrag van school gestuurd
worden, terwijl de daders op school
kunnen blijven? Welke
mogelijkheden, variërend van
hulpverlening tot het van school
verwijderen, bestaan er ten aanzien
van de pestende leerlingen en bestaat
er zicht op de toepassing ervan?

1 «Gepest meisje weggestuurd van school»,
www.nu.nl 25 september 2008.
2 «Pispaal omdat je geen moslim bent»,
Algemeen Dagblad 24 september 2007 en
«Turkse kinderen van school na lang
getreiter», NRC Handelsblad 23 mei 2008.
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